
JUBILEJ  
10 GODINA OD OSVAJANJA OLIMPIJSKE MEDALJE 

 
 

Drage lavice, 
Poštovani ministre, g-dine Laloševiću, 
Poštovani predsjedniče COK-a, g-dine Simonoviću, 
Uvaženi predstavnici medija, 
 
Čast mi je da vam se obratim u ime Rukometnog saveza Crne Gore povodom jubileja – 10 

godina od osvajanje srebrne olimpijske medalje u Londonu. I danas, to je najveći uspjeh crnogorskog 
sporta. 

 
Sve je počelo 1984. kada su tri Crnogorke osvojile zlatnu olimpijsku medalju. Srebro iz 

Londona predstavlja dosanjani san svih igračica koje su danas ovdje i predstavlja uspjeh koji je obilježio 
njihove karijere. Medalja i odnos koji ste pokazale prema dresu sa državnim grbom putokaz je svim 
budućim generacijama koje će predstavljati našu državu na najvećim takmičenjima. 

 
Taj sportski uspjeh ima dodatnu težinu, s obzirom na način i emociju sa kojom ste, drage 

„lavice“, iz utakmice u utakmicu, potvrđivale da se i iz male države, možete nositi sa velikanima 
svjetskog rukometa. I dan danas, se priča o sportskom čudu koje je došlo iz jedne male Crne Gore.  
 

Prošla je decenija, ali sjećanje na nezaboravne londonske dane i danas budi najljepša osjećanja 
kod svih kojima su rukomet i Crna Gora u srcu. Svoj višegodišnji predan i posvećen rad krunisali ste 
osvajanjem medalje. Ovo je prilika da obilježimo taj jubilej i odamo vam priznanje za ono što ste 
uradile. 

 
Neke „lavice“ koje su u Londonu dosanjale svoje sportske snove, i danas ponosno 

predstavljaju Crnu Goru– to su Marina, Jovanka i Milena, a Bojana i Maja su članovi stručnog 
štaba. Danas, neke nove generacije „lavica“ nastavljaju putem koji ste trasirale prije 10 godina, sanjajući 
da jednog dana, i one donesu u Crnu Goru medalju sa najveće svjetske smotre sportista. 

 
Prije 10 godina, dakle, na svjetskom rukometnom nebu pojavila se nova zvijezda. Ta zvijezda 

i danas sija. „Lavice“ su bile i ostale primjer pravog, patriotskog i profesionalnog odnosa prema dresu 
sa državnim grbom. 

 
Siguran sam da će tako biti i ove godine, koja je posebna i po tome, što je sudbina htjela da 

tačno deceniju nakon Londona, dobijemo organizaciju Evropskog prvenstva, zajedno sa Slovenijom i 
Sjevernom Makedonijom. Zato prisjećajući se najvećeg uspjeha crnogorskog sporta nakon obnove 
nezavisnosti, brojimo dane do početka smotre na kojoj će nova generacija „lavica“ pokušati da ponovo 
obraduje naciju. 

 
Neka nam je srećan jubilej, kao temelj na kome smo gradili i nastavljamo da gradimo najljepše 

stranice crnogorskog rukometa i sporta! 


